
PROTOKÓŁ Nr XLI/21 

 

z XLI Sesji Rady Gminy Działdowo, 

która odbyła się w dniu 10 sierpnia 2021 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Działdowo, ul. Księżodworska 10. 

 
W Sesji zgodnie z załączoną listą obecności uczestniczyło 14 radnych. Nieobecna 

radna: A. Gietka 

 
Sesja odbyła się w godzinach 10 10 – 10 53 

 
Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

Mirosław Zieliński    - Wójt Gminy  

Jan Świniarski              - Sekretarz Gminy 

Beata Antoszewska    - Skarbnik Gminy  

Michał Sobieraj - arch. Biuro Architektoniczno- Urbanistyczne  

BDK s.c. w Olsztynie. 

 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy K.Wasiak dokonała otwarcia XLI Sesji Rady Gminy 

Działdowo a następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność 

obrad.  

Przewodnicząca Rady Gminy K.Wasiak poinformowała, że na drzwiach 

wejściowych do sali obrad zamieszczona jest klauzula informacyjna zgodnie  

z wymogami RODO. Informacja ta również wyświetlana jest na sali przed 

rozpoczęciem obrad. Każdy z uczestników sesji ma możliwość zapoznania się z jej 

treścią.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak powitała uczestników sesji.   

 
Ad.pkt 2 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak zapytała o wnioski do porządku obrad. 

Wobec braku wniosków przystąpiono do realizacji porządku obrad  

w zaproponowanym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 



3. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wolne wnioski i informacje.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Działdowo w obrębie geodezyjnym Kisiny. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Działdowo w obrębie geodezyjnym 

Grzybiny. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Działdowo „ Farmy fotowoltaiczne” w obrębach geodezyjnych 

Burkat i Jankowice. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Działdowo na lata 2021-2030. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2021 r. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

finansowej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych gminy Działdowo.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku 

energetycznego. 

13. Sprawy bieżące. 

14. Zamknięcie obrad.   

  
Ad. pkt 3 

Protokół z XL Sesji został przyjęty jednogłośnie bez odczytania,  

tj. 14 głosami „za” /protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik  

nr 2 do protokołu/ 

 
Ad.pkt 4 

Wójt Gminy M. Zieliński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym,  z uwzględnieniem wydanych zarządzeń i wykonanych uchwał.  

W trakcie omawiania sprawozdania z Sali konferencyjnej wyszedł radny K. Doliński. 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 

 

Ad.pkt 5 

Wolne wnioski i informacje. 



Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. pkt.6 

Pan M.Sobieraj przedstawiciel BDK zreferował projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Działdowo w obrębie geodezyjnym Kisiny. Uchwała dotyczy 

planu miejscowego w ślad za wcześniej podjętą zmianą studium na tym terenie. 

Teren był wnioskowany do zmiany przeznaczenia na możliwość wydobywania torfu                            

i przerabiania go od razu na miejscu. Z uwagi na pozyskiwanie nowych inwestorów      

w gminie Wójt przychylił się do wniosku inwestora, a BDK przygotowało zakres prac 

planistycznych. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Następnie Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że projekt uchwały 

został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu stałych komisji w dniu 5 

sierpnia 2021 r. Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o pytania do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. 

Nieobecni podczas głosowania radni: A.Gietka, K. Doliński. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 13 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XLI/312/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Działdowo w obrębie 

geodezyjnym Kisiny. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad.pkt.7 

Pan M.Sobieraj przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Działdowo w obrębie geodezyjnym Grzybiny. Kolejny plan miejscowy, który zostanie 

sporządzony to tereny, które wcześniej były przeznaczone pod eksploatację 

kruszywa. Kruszywo zostało już wydobyte. Kolejny etap to przeznaczenie pod farmy 

fotowoltaiczne. W tym kierunku nastąpi zmiana miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 



Podczas omawiania projektu uchwały na salę konferencyjną wrócił radny K. Doliński. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Następnie Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że projekt uchwały 

został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu stałych komisji w dniu                          

5 sierpnia 2021 r. Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o pytania do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 14 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XLI/313/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Działdowo w obrębie 

geodezyjnym Grzybiny. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad.pkt.8 

Pan M.Sobieraj omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Działdowo „ Farmy fotowoltaiczne”                       

w obrębach geodezyjnych Burkat i Jankowice. Kolejna zmiana planu miejscowego po 

procedurach, dotyczy przeznaczenia terenów pod możliwość budowy farmy 

fotowoltaicznej w miejscach, które już były do tego przewidziane na etapie studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego.  Są to tereny, na które 

inwestorzy składali chęć inwestowania w tym kierunku. Na tych obszarach jest 

możliwa inwestycja pod odnawialne źródła energii w zakresie fotowoltaiki. Procedura 

przebiegła bez problemów, posiadamy wszystkie uzgodnienia, nie było wniosków 

przeciwnych. Rozwój tych terenów nie powinien negatywnie oddziaływać na 

sąsiednie tereny,  nie znajdują się blisko wsi i zabudowań. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Następnie Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że projekt uchwały 

został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu stałych komisji w dniu                  

5 sierpnia 2021 r. Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 14 głosami „za” podjęła 



Uchwałę Nr XLI/314/21 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Działdowo „ Farmy fotowoltaiczne” 

w obrębach geodezyjnych Burkat i Jankowice. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. pkt  9 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu stałych komisji w dniu 5 sierpnia 

2021 r. Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono pytań. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 14 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XLI/315/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Działdowo na lata 2021-2030. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. pkt  10 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony na wspólnym posiedzeniu stałych komisji w dniu 5 sierpnia 2021 r. 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj.  14 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XLI/316/21 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo  

na 2021 r. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad.pkt 11 



Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony na wspólnym posiedzeniu stałych komisji w dniu 5 sierpnia 2021 r. 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono pytań. 

Przystąpiono do głosowania.  

Rada gminy jednogłośnie tj. 14  głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XLI/317/21 zmieniającej uchwałę w sprawie organizacji wspólnej 

obsługi finansowej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych gminy 

Działdowo. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad.pkt 12 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony na wspólnym posiedzeniu stałych komisji w dniu 5 sierpnia 2021 r. 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono pytań. 

Przystąpiono do głosowania.  

Rada gminy jednogłośnie tj. 14  głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XLI/318/21 w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego 

dodatku energetycznego. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad.pkt 13 

Sprawy bieżące 

Radny Z. Świerczewski zapytał czy są wyjaśnienia w sprawie poprawienia dróg                 

w Sławkowie. 

Wójt Gminy poinformował, że powiat miał wystąpić z wnioskiem do sądu. Firma, 

która to robiła twierdzi, że nie powinna ją naprawiać. Starostwo uważa, że były inne 

warunki umowy, dlatego tą sprawę rozstrzygnie sąd.  

Radny Z. Świerczewski spytał, co z działką pod świetlicę. 



Wójt Gminy odpowiedział, że musimy podjąć uchwałę o przystąpieniu do zmiany             

w planie. W przyszłym roku nastąpią zmiany w sprawie przekształcenia działki, aby 

wybudować na niej świetlicę. 

Radny M. Wiszowaty zapytał o II etap ciągu pieszo rowerowego, czy są jakieś 

informacje. 

Wójt M. Zieliński oznajmił, że uruchomiona jest procedura przetargowa, czekamy na 

rozstrzygniecie przetargu czy wystarczy funduszy.  

Radny M. Wiszowaty zapytał kiedy będą  informacje o przetargu. 

Wójt Gminy oznajmił, że w poniedziałek będzie w KOWR w Olsztynie. Maksymalnie 

tydzień czasu, nie obiecuje co się wydarzy. Wspomniał o różnicach cenowych na 

naprawy dróg.  

Radny M. Wiszowaty nawiązał do kanalizacji w  Kisinach na tzw. „kaczym dołku”. 

Wójt Gminy powiedział, że wczoraj rozmawiał z firmą, która będzie miała wejść                  

z robotami na Kisiny, ale najpierw zakończy prace w Księżym Dworze. Wyjaśnił jakie 

są koszty i utrudnienia wynajmując koparkę do prac drogowych. W planie mamy 

zakup używanej koparko-ładowarki. Wójt nawiązał do sprzedaży mieszkania                      

w Burkacie. Ze sprzedaży mieszkania w budynku w Burkacie gmina zakupi koparkę. 

Wójt M. Zieliński opowiedział o sobotnim festynie połączonym ze szczepieniem. 

Zaszczepiło się  170 osób , pogoda dopisała. Przygotowujemy się do zorganizowania 

festynu ze szczepieniami z kołami gospodyń  wiejskich miejscowości Niestoja, 

Kramarzewo i Ruszkowo. Wójt Gminy zachęca do tworzenia takich kół gospodyń, 

ponieważ są środki na funkcjonowanie. Przygotowujemy się do programu dot. lamp 

hybrydowych, czekamy na propozycje postawienia lamp w miejscowościach na 

terenie Gminy Działdowo. W tym roku będziemy składać wniosek na panele 

fotowoltaiczne: szkoły, Urząd Gminy, GZUK, biblioteka, część świetlic. Chcemy 

pozyskać 85 % dofinansowania.  

Radna E. Stachewicz poprosiła  o postawienie lampy hybrydowej w miejscowości 

Petrykozy za stodołami. 

Wójt Gminy odpowiedział, że  musi to zobaczyć. Zlecamy dokumentację i musimy 

wiedzieć konkretnie, w którym miejscu ma być postawiona lampa. 

Radna E. Banaś nawiązała temat o  światłowodach. 

Wójt M. Zieliński oznajmił, że wiedza na temat światłowodów jest kiepska. Jest to 

program rządowy. Firma zakłada światłowody tam gdzie chce. Wspomniał                           

o światłowodach w Księżym Dworze.  



Radny K. Doliński powiedział, że wchodząc na interaktywną mapę na Kramarzewie 

nie widać aktywności podłączania światłowodów. 

Wójt Gminy odpowiedział, że nie wszystkie miejsca na terenie gminy były objęte 

siecią. Nie wiemy na jakiej podstawie robią światłowody. Po wykonaniu 

dotychczasowych prac na terenie gminy, obejmą resztę miejscowości.  

Radny K. Doliński zapytał jaka firma się tym zajmuje. 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że jest to firma Nexera. Na stronie internetowej 

znajduje się kontakt telefoniczny i mailowy do tej firmy.   

Wójt gminy opowiedział o sytuacjach związanych z podłączaniem światłowodów 

przez firmę Nexera. Jest to trudny temat, nie rozmawiają z nami podczas 

zajmowania działek pod światłowód. Chcemy na następną sesję zaprosić 

przedstawiciela z tej firmy. 

Radny K. Doliński wyjaśnił, że z dokumentacji wygląda to ładnie, dostęp do 

szerokopasmowego internetu ma szeroki program. 

Wójt Gminy oznajmił, że jesteśmy objęci tym programem, a miasto już nie. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że jeśli ktoś nie wyraził zgody, to w pierwszym etapie nie 

będą w tych miejscach zakładać światłowodu. Po wykonaniu pierwszego etapu 

powrócą do tych działek, natomiast można zgłaszać, że jest takie zapotrzebowanie. 

Zgłosić można przez stronę internetową.  

Wójt M. Zieliński  potwierdził, że światłowodu nie chcą zakładać szczególnie starsze 

osoby np. w miejscowości Grzybiny. Na następną sesję postaramy się kogoś 

zaprosić z firmy Nexera. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak zapytała czy są jeszcze pytania. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Ad.pkt 15 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady Gminy K.Wasiak  

o godz.10.53 zamknęła XLI Sesję Rady Gminy Działdowo. 

 

     Protokołowała:         Przewodniczyła: 
                                                                                        Krystyna Wasiak 
     Agata Pszenna                                       /Przewodnicząca Rady Gminy/ 
                                     
                                  
 
Przebieg sesji w pełni odzwierciedla nagranie audiowizualne z  XLI Sesji Rady 

Gminy Działdowo, która odbyła się w dniu 10 sierpnia 2021 r. 


